
  

 

 

Op 13 februari 2025 stelde D.A. van Groningen - de Haas (VVD) het college schriftelijke 

vragen over overvallen op jongeren in Kralingen rondom de EUR. Gezien de aard van de 

vragen, wordt geacht dat deze aan de burgemeester zijn gesteld. 

 

Inleidend wordt gesteld: 

Afgelopen week zijn in Kralingen twee jeugdspelers van RHV Leonidas overvallen en 

bedreigd, in de omgeving van de Erasmus Universiteit en het Novotel. In één geval wist 

het slachtoffer te ontsnappen, in het andere geval werd een slachtoffer na geïntimideerd 

te worden gedwongen om een Tikkie naar zijn overvaller over te maken aan de daders. 

Deze incidenten veroorzaken begrijpelijke onrust in de wijk en roepen vragen op over de 

aanpak van dergelijke misdrijven.  

 

In december 2024 tijdens de actualiteitenraad bespraken we een vergelijkbare situatie in 

Overschie, waar jongeren ook werden geïntimideerd en beroofd. Het is onacceptabel dat 

dit steeds vaker gebeurt. Zowel jongeren als hun ouders maken zich terecht zorgen. De 

Rotterdamse VVD maakt zich ernstige zorgen over de veiligheid van jongeren in onze stad. 

Het lijkt een zorgwekkend patroon te worden waarbij onze jongeren de dupe worden. De 

Rotterdamse VVD wil meer weten over de overvallen in Kralingen en in hoeverre deze, 

zowel qua incidenten als onze reactie, vergelijkbaar is met de overvallen in Overschie. 

Daarnaast zijn we benieuwd welke maatregelen worden genomen om dit te voorkomen en 

hoe jongeren en ouders beter kunnen worden beschermd tegen dergelijke criminaliteit.  

 

Hieronder volgen de vragen en mijn beantwoording: 

 

Vraag 1: 

In hoeverre ziet het college overeenkomsten tussen de overvallen in Kralingen en de  

incidenten in Overschie die we in december 2024 bespraken?  
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Onderwerp: Opnieuw jongeren die overvallen 

worden, ditmaal in Kralingen rondom de EUR 

 

Cluster: Veiligheid 

Portefeuille: Burgemeester 

Portefeuillehouder: C.J. Schouten 

 

Van: E.J.E. van de Watering 

Telefoon: 14 010 

 

Uw kenmerk: 25bb001075 

Ons kenmerk: M2502-2616 - 25bo004997 

 

Datum: 28 mei 2025 
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Antwoord: 
Op dit moment zijn de genoemde incidenten onderwerp van lopende 

opsporingsonderzoeken, er kunnen nog geen harde uitspraken gedaan worden over 

eventuele overeenkomsten en/of verbanden. In het eerste beeld lijkt het daar overigens 

niet op. 

 

Vraag 2: 

Zijn er patronen te herkennen in de locaties, tijdstippen en werkwijzen van de 

daders?  

 

Antwoord: 

In zijn algemeenheid worden straatroven vaak door en onder jongeren gepleegd en dus 

ook op plaatsen en tijdstippen waar jongeren zijn. Daders slaan vaak toe bij grotere 

stations, winkelcentra en uitgaansgelegenheden. Met geweld of dreiging van geweld 

worden kostbare ‘wearables’ en/of portemonnees gestolen. In 45 procent van alle 

straatroven gaan de daders er vandoor met een mobiele telefoon. 

 

Vraag 3: 

Worden er lessen uit de maatregelen in Overschie toegepast bij de maatregelen in 

Kralingen? 

 

Antwoord: 

In Overschie zijn na de incidenten door de veiligheidspartners zichtbare maatregelen 

getroffen om de openbare orde en veiligheid te herstellen. Door politie en Toezicht & 

Handhaving is op relevante tijden en dagen extra gesurveilleerd. Ook de noodhulp was 

extra aanwezig in het gebied. Jongerenwerkers zijn extra ingezet. 

 

Wat betreft de incidenten in Kralingen, kan het volgende gemeld worden. De politie heeft 

de meldingen gerelateerd aan Kralingen ontvangen, maar herkent zich vooralsnog niet in 

het geschetste beeld dat dit soort overvallen een zorgwekkend patroon lijkt te worden. 

Van één zaak is een aangifte opgenomen. Voor de politie betekent dit op dit moment nog 

geen extra maatregelen, maar worden de incidenten wel meegenomen in de briefing en 

surveillance. Mocht blijken dat de incidenten vergelijkbaar zijn met de incidenten in 

Overschie, dan zal uiteraard gekeken worden of soortgelijke inzet en aanpak ook in 

Kralingen van toepassing zijn. Dit lijkt op basis van de huidige informatie niet het geval. 

 

Vraag 4: 

Zijn er signalen dat dit een bredere trend is waarbij jongeren in groepen opereren om 

andere jongeren te overvallen en te intimideren?  

 

Antwoord: 

Over de langere termijn en in vergelijking met 2019 (pré-corona) zijn alle drie de HIC-

delicten (overvallen, straatroven en woninginbraken) sterk gedaald. Het afgelopen jaar 

(korte termijn) is het aantal straatroven wel gestegen, niet alleen in Rotterdam, ook 

landelijk. Straatroven worden vooral door en onder jeugdigen gepleegd. Dat is niet nieuw. 

Het betreft een deel jeugd(groepen) dat elkaar berooft, waarbij het dan ook gaat om 

intimideren of afpersen. Een deel betreft ‘klassieke straatroof’ met willekeurige 

slachtoffers. 
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Vraag 5: 

Zijn er specifieke hotspots in de stad waar jongeren vaker het doelwit zijn van dit 

soort overvallen? Zo ja, welke acties onderneemt de gemeente om deze plekken 

veiliger te maken? Kunt u bij de beantwoording specifiek ook ingaan op 

mogelijkheden van het inzetten van cameratoezicht? 

 

Antwoord: 

Vanuit de aanpak High Impact Crimes (HIC) worden de cijfers en modus operandi (manier 

van plegen) doorlopend gemonitord voor de preventieve inzet, zoals voorlichtingsacties in 

de wijken of gerichte inzet in samenwerking met ketenpartners. Straatroven vinden 

verspreid over de stad in verschillende wijken plaats, deels rond winkel- en 

uitgaansgebieden. Er is geen sprake van specifieke straatroof-hotspots. 
 

Het plaatsen van cameratoezicht op grond van artikel 151c van de Gemeentewet wordt als 

sluitstuk van een veiligheidsaanpak ingezet. Allereerst dienen (voor de privacy) lichtere 

maatregelen te worden uitgelopen en dient er een goed beeld te zijn van zware en 

structurele openbare ordeverstoringen ter plaatse. Gemeentelijk cameratoezicht is door 

het ontbreken hiervan in deze niet passend.  

 

Tijdelijke inzetbaarheid van een mobiele camera op grond van art. 3 Politiewet biedt een 

oplossing indien de kans (op herhaling) op een bepaalde locatie hoog wordt ingeschat. Het 

doel is de handhaving van de rechtsorde. Andere, minder verreikende, middelen dan 

cameratoezicht zijn geëigend om de openbare orde binnen het gebied te borgen en 

bevorderen. 

 

Vraag 6: 

Welke maatregelen zijn sinds de incidenten in Overschie genomen? En welke 

zichtbare effecten hebben deze gehad? 

 

Antwoord: 

Zie antwoord vraag 3. Naast de zichtbare inzet van de veiligheidspartners hebben 

bewoners in de omgeving een brief ontvangen. Bewoners zijn geïnformeerd over de 

incidenten en gewezen op wat zij zelf kunnen doen.  

 

Vraag 7: 

Wordt er momenteel extra gesurveilleerd rondom de EUR en het Novotel in 

Kralingen?  

 

Antwoord: 
Ja, de incidenten zijn zoals gebruikelijk meegenomen in de briefing en surveillance van 

politie. 

 

Vraag 8: 

Op welke manier communiceert de gemeente met inwoners en sportverenigingen 

over deze incidenten en mogelijke voorzorgsmaatregelen? En welke nazorg wordt er 

geleverd? 
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Antwoord: 

Tot en met februari liep het jaarlijkse HIC ‘Donkere Dagen Offensief’ (DDO). Hierin werden 

samen met politie, handhaving en buurtpreventieteams informatiegestuurd 

preventieacties gehouden in de wijken. Ook online, in huis aan huisbladen en middels 

digitale reclamezuilen in de stad wordt tijdens het DDO aandacht gevraagd voor de HIC-

preventieboodschap. Indien daar aanleiding voor is (in geval van een zichtbare piek of 

trendbreuk) wordt er gericht gecommuniceerd met inwoners, ondernemers, organisaties 

en/of (sport)verenigingen in een bepaald gebied.  

 

Voor het bieden van nazorg wordt samengewerkt met Slachtofferhulp Nederland. Alle 

slachtoffers die daar behoefte aan hebben, kunnen bij Slachtofferhulp Nederland terecht 

voor psychosociale, juridische en praktische ondersteuning. De politie geeft met 

toestemming van het slachtoffer zijn/haar gegevens door, waarna Slachtofferhulp 

Nederland contact opneemt voor het bieden van nazorg. 

 

 

De burgemeester, 

 

 
 

C.J. Schouten 

 

 


